
           
Protokół Nr XXXIV /2009 

z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 
w dniu 29 maja 2009 r. w siedzibie Urzędu Miasta – Gminy Stryków. 

 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg załączonej listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg załączonej listy obecności, 
sołtysi wg załączonej listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 10.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 12 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Na sali brak radnych: Jarosława Filipińskiego, Teodora Kołodziejczyka, Andrzeja Pożarlika. 
 
Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu. 
 
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad.  
Porządek obrad XXXIV sesji proponowany przez przewodniczącego RM: 
 
1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 28 kwietnia 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady  
    Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków w tym sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Stryków z     
     organizacjami pozarządowymi w roku 2008. 
8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji podmiotom   
     wykonującym zadania z zakresu Prawa wodnego, sposobu jej rozliczania oraz sposobu  
     kontroli wykonywania zadania objętego dotacją; 
b) uchwalenia „Planu gospodarki odpadami dla gminy Stryków na lata 2008-2011 
     z perspektywą do 2015 r.” 
c)  uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 
    gminy Stryków”; 
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d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmiany  
     planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej   
     w Strykowie na rok 2009 ; 
e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Głowno; 
f) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości  
    położonych we wsi Bratoszewice gmina Stryków; 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bez przetargowej niezabudowanej        
     nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy; 
h) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bez przetargowej  
    samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy  
i) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bez przetargowej   
    samodzielnego lokalu użytkowego stanowiącego własność gminy; 
j) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków. 
 
9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
12. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi i propozycje do przedstawionego porządku obrad 
XXXIV sesji . 
Burmistrz M-G Stryków Pan Andrzej Jankowski wnioskował o wprowadzenie do porządku 
obrad XXXIV sesji dwóch uchwał zmieniających tj. 

• zmieniającą uchwałę w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy 
Stryków na rok 2009 oraz zmiany Wieloletniego programu Inwestycyjnego na lata 
2009-2011; 

•  zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa 
Powiatowego w Zgierzu. 

 
Głosowanie wniosku burmistrza o poszerzenie porządku obrad w pkt. 8:  
              11 głosów za  
                    0 głosów przeciwnych  
         1 głos wstrzymujący się  
 
Porządek obrad XXXIV sesji po zmianach: 
1. Otwarcie obrad XXXIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie   
     prawomocności obrad.  
2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady  
    Miejskiej w Strykowie. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Zatwierdzenie protokółu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się  
    w dniu 28 kwietnia 2009 r.  
6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego Rady  
    Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
7. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Burmistrza Miasta – Gminy  
    Stryków w tym sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Stryków z     
     organizacjami pozarządowymi w roku 2008. 
8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
a)  trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji podmiotom   
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     wykonującym zadania z zakresu Prawa wodnego, sposobu jej rozliczania oraz sposobu  
     kontroli wykonywania zadania objętego dotacją; 
b) uchwalenia „Planu gospodarki odpadami dla gminy Stryków na lata 2008-2011 
     z perspektywą do 2015 r.” 
c)  uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 
    gminy Stryków” ; 
d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmiany  
     planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej   
     w Strykowie na rok 2009; 
e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Głowno; 
f) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości  
    położonych we wsi Bratoszewice gmina Stryków; 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bez przetargowej niezabudowanej        
     nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy; 
h) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bez przetargowej  
    samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy  
i) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bez przetargowej   
    samodzielnego lokalu użytkowego stanowiącego własność gminy; 
j) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków. 
k) zmieniającą uchwałę w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy  
    Stryków na rok 2009 oraz zmiany Wieloletniego programu Inwestycyjnego na lata 2009-  
     2011; 
l) zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa  
   Powiatowego w Zgierzu . 
  9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
12. Zamknięcie obrad. 
 
Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 12 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się. 
 
 Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i Wniosków  
na XXXIV sesji R M w Strykowie. 
 
Do Komisji uchwał i Wniosków zgłosili się następujący radni: 
Radny Czesław Polit  
Radny Józef Migdałek   
Radna Anna Ślęzak 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie 
        12 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
              0 głosów wstrzymujących się  
 

Na salę obrad przybył radny Jarosław Filipiński ( 5 min obrad). 
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 Ad. 5.  Zatwierdzenie protokółu z XXXIII Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 
która odbyła się w dniu 28 kwietnia 2009 r.  

 Przewodniczący RM w Strykowie poinformował, że w dniu dzisiejszym przed sesją 
radny Mirosław Kucharski złożył na piśmie uwagę do sporządzonego projektu 
protokołu, dotyczącą nieścisłości w projekcie protokołu z XXXIII sesji, polegającej na 
braku w protokole zapisu w punkcie,, Interpelacje i zapytania” wypowiedzi radnego 
Kucharskiego, a dotyczącej  kolizji prawnej pomiędzy pełnieniem licznych funkcji 
służbowych i społecznych przez wiceprzewodniczącego Grzegorza Kozłowskiego i ich 
zgodności prawnej z pełnieniem funkcji radnego. 
Przewodniczący poinformował, że wpis radnego Kucharskiego jest zasadny. 
 
 W trakcie trwania obrad Rady Miejskiej w Strykowie przybyła Pani Anna Tomczak 
Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Strykowie wraz z młodzieżą gimnazjalną. Przewodniczący 
dokonał powitania pani dyrektor i młodzieży. 
 

 W dalszej części obrad przewodniczący kontynuując wcześniejszą wypowiedź jeszcze 
raz podkreślił, że wniosek jest zasadny, został już uzupełniony w protokole i taki poprawiony 
protokół jest też w BIP. Przewodniczący wyjaśnił, czego dotyczy wniosek radnego 
Kucharskiego do punktu interpelacje z poprzedniej sesji. 
 W dniu 30 kwietnia 2009 r. interpelacja radnego Kucharskiego została przekazana 
Burmistrzowi M-G Stryków ( przewodniczący odczytał treść przekazanej interpelacji). W 
dniu 11 maja 2009 r. radny Mirosław Kucharski otrzymał odpowiedź na swoją interpelację. 
 
głosowanie nad zatwierdzeniem uzupełnionego na wniosek radnego Mirosława Kucharskiego 
protokółu z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      13 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 
Protokół z XXXIII sesji został zatwierdzony przez Radę Miejską w Strykowie. 
 
 
 Ad. 6. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
Rady Miejskiej w Strykowie i Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej. 
Na salę obrad przybył radny Teodor Kołodziejczyk ( 13 min. obrad). 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica poinformował, że w okresie między sesjami 
brał udział w posiedzeniach RM, zostały sprawdzone oświadczenia majątkowe radnych i 
przesłane do Urzędu Skarbowego w Głownie i opublikowane w Biuletynie Informacji 
Publicznej Urzędu M-G Stryków. Po za tym Przewodniczący brał udział w Kongresie Gmin 
Wiejskich, który odbył się w Poznaniu. Przewodniczący mówił, że wnioski przyjęte na 
poprzedniej sesji oraz Komisjach zostały przekazane do Burmistrza celem realizacji, wnioski 
dot. zaproszenia zarządców dróg i komendanta Komisariatu Policji w Strykowie będą 
realizowane na następnej sesji RM oraz wystąpienia do poszczególnych prokuratur także będą 
realizowane w najbliższym czasie. 
 
Następnie Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie informacji Przewodniczących 
stałych Komisji Rady Miejskiej.  
 

 



 5

Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja spotkała się raz, na posiedzeniu 
omawiane były i opiniowane uchwały na dzisiejszą sesję.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że odbyło 
się jedno posiedzenie Komisji Rewizyjnej, na którym przyjęta została informacja za okres 
pięciu miesięcy 2009 r. ze stanowiska ds.. kontroli wewnętrznej Urzędu Miasta-Gminy 
Stryków.  
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, ze Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym odbyło 
się spotkanie z prezesami kół łowieckich, przyjęta została informacja – aktualny wykaz 
pomników przyrody znajdujących się na terenie gminy Stryków oraz informacja o stanie 
zaawansowania prac nad planem zagospodarowania przestrzennego Gminy Stryków. Komisja 
opiniowała także projekty uchwał na dzisiejszą sesję RM.  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym przyjęto informację dyrektora Domu Kultury w 
Strykowie o propozycjach organizacji imprez kulturalnych w roku 2009, informację na temat 
działalności bibliotek, w sprawach różnych Komisja opiniowała projekty uchwał na dzisiejszą 
sesję Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
Wiceprzewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych 
RM radny Mirosław Kucharski - na jednym posiedzeniu Komisja omówiła stan zalewu, 
czystość wód, dopuszczenie do sezonu letniego.  
 
 Ad. 7. Sprawozdanie z działalności w okresie miedzy sesjami Burmistrza Miasta-
Gminy Stryków, w tym sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy 
Stryków z organizacjami pozarządowymi w roku 2008.  
 
Burmistrz Miasta-Gminy Stryków Andrzej Jankowski poinformował, że jego działalność 
w okresie między sesjami związana była z realizacją inwestycji przyjętych w budżecie na rok 
bieżący, których realizacja dobiega w sensie przetargowym, odbył się przetarg na zadanie dot. 
modernizacji drogi dojazdowej do pól we wsi Wola Błędowa – dofinansowanie na tę 
inwestycje wynosi 110 tys. złotych. Burmistrz mówił, że brał udział w spotkaniach, 
uroczystościach, uczestniczył w Zjeździe Gmin Wiejskich, na którym poruszane były 
problemy oraz funkcjonowanie samorządów. Jeśli chodzi o realizację dróg ponad gminnych – 
wniosek do tzw. programu budowy dróg z udziałem państwa, dotyczy to osiedla, ul. 
Targowej, propozycja złożona do Starostwa, czekamy na odpowiedź – mówił Burmistrz.  
 
 Następnie Pani Anna Sasin Sekretarz Miasta-Gminy Stryków przedstawiła 
sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Stryków z organizacjami 
pozarządowymi w roku 2008.  
 
SPRAWOZDANIE Z REALIZACJI „ PROGRAMU WSPÓŁPRACY GMINY 
STRYKÓW Z ORGANIZACJAMI POZARZĄDOWYMI ORAZ INNYMI 
PODMIOTAMI PROWADZĄCYMI DZIAŁALNOŚĆ POŻYTKU PUBLICZNEGO 
NA ROK 2008” 
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                Przyjęty Uchwałą NR XV/107/2007 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 29 
listopada 2007 r. „Program współpracy gminy Stryków z organizacjami pozarządowymi oraz 
innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2008” określił 
zakres zadań przewidziany do realizacji przez podmioty prowadzące działalność pożytku 
publicznego. Mieściły się w nim zadania z obszaru profilaktyki, pomocy społecznej i 
promocji zdrowia, nauki, edukacji, oświaty i wychowania, upowszechniania kultury, kultury 
fizycznej i sportu, krajoznawstwa oraz wypoczynku dzieci i młodzieży.  
              W 2008 roku wspierano realizację zadań publicznych w trybie ustawy z dnia 24 
kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie. 
Realizowane w tym trybie zadania obejmowały upowszechnianie kultury, kultury fizycznej i 
sportu, krajoznawstwo oraz wypoczynek dzieci i młodzieży, organizację imprez 
krajoznawczych, prowadzenie edukacji ekologicznej. Ogólna kwota wydatkowana przez 
Gminę Stryków na wspieranie zadań publicznych zleconych 16 organizacjom pozarządowym 
w 2008 roku wyniosła 326.066,09 zł.. Była to suma dotacji większa o 25% niż w roku 2007. 
Dotowana kwota stanowiła 0, 9 % budżetu Gminy.  
Organizacje pozarządowe wniosły niemały wkład w realizację poszczególnych projektów. Z 
jednej strony były to zaangażowanie i kreatywność, z drugiej zaś wymierne środki finansowe, 
a także wkład pozafinansowy, czyli głównie aktywność wolontariuszy. Nierzadko organizacje 
pozyskiwały dzięki swoim staraniom fundusze lub wsparcie finansowe od sponsorów 
prywatnych. Wkład ten wynosił od 5% do 29% udzielonej dotacji.  
W przedsięwzięciach zrealizowanych w 2008 roku uczestniczyły głównie dzieci i młodzież 
szkół podstawowych i gimnazjalnych z terenu Gminy Stryków.  
Z analizy poszczególnych dotacji wynika, że 3 organizacje otrzymały kwotę poniżej 5.000,00 
zł., 11 podmiotom przekazano dotacje mieszczące się w przedziale od 5000, 00 zł. do 
20.000,00 zł., 2 podmiotom przekazano dotacje w kwocie przewyższającej 20.000,00 zł. 
Zawarto z tymi podmiotami 26 umów na wspieranie realizacji zadań publicznych.   
W 2008 roku 2 organizacje podjęły współpracę z Gminą Stryków po raz pierwszy. Są to: 
Ludowy Uczniowski Klub Sportowy Koźle oraz Stowarzyszenie przy parafii Św. Doroty 
Nadzieja w Dobrej. 
Podmioty prowadzące działalność pożytku publicznego mogły korzystać z lokali i 
nieruchomości komunalnych na preferencyjnych warunkach. W dyspozycji organizacji 
znajdował się w 2008 roku 1 lokal oraz 5 działek pod boiska lub tereny treningowe. Gmina 
Stryków zajmowała się obsługą konkursów ofert na wspieranie zadań publicznych, 
udostępniała niezbędne formularze i udzielała konsultacji na temat ich wypełniania. 
Udzielano również konsultacji dotyczących procedury zakładania i rejestrowania 
stowarzyszenia, redagowania statutu i uzyskiwania statusu organizacji pożytku publicznego, a 
także procedury ubiegania się i rozliczania dofinansowania z budżetu Gminy Stryków.     
 Wykaz organizacji, które otrzymały dotacje w 2008 roku stanowi załącznik do niniejszego 
sprawozdania.                                                                                                       
 
INFORMACJA O ZREALIZOWANYCH ZADANIACH PUBLICZNYCH I 
WYSOKOŚCI KOSZTÓW REALIZACJI TYCH ZADAŃ W 2008 ROKU 
 
ZADANIE 1:  Wsparcie realizacji zadań w zakresie upowszechniania kultury fizycznej  i 
sportu: 
 
a) szkolenie sportowe dzieci, młodzieży i dorosłych w zakresie piłki nożnej wraz z 
rozwojem i upowszechnianiem kultury fizycznej i sportu na terenie gminy Stryków  i 
utrzymaniem obiektu sportowego w Strykowie – dotacja w wysokości 100.500,00 zł. - 
Miejski Klub Sportowy „Zjednoczeni” w Strykowie,  
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• zadanie realizowane było na: stadionie piłkarskim w Strykowie, ul. Brzezińska, szkolnych 
salach gimnastycznych w Strykowie i w Bratoszewicach, boisku ze sztuczną nawierzchnią w 
okresie zimy i późnej jesieni w Szkole Mistrzostwa Sportowego w Łodzi, hali sportowej w 
Zgierzu w czasie turniejów feryjnych. Ponadto uczestniczono w turniejach gminnych i ponad 
gminnych, wyposażono w sprzęt sportowy i ubiory  ok. 112 uczestników zajęć szkoleniowych 
i turniejów, utrzymywano w należytym stanie obiekt sportowy poprzez  prace agrotechniczne 
przy płycie boiska, konserwację   i odwodnienie boiska ( drenaż), prace konserwacyjno 
remontowe zaplecza socjalnego i ogrodzenia, zapewnienie mediów  ( energia elektryczna, 
woda, ścieki). W zakresie piłki nożnej szkoleniem objęto wszystkich chętnych z roczników 
1987 do 1999. Szkolenie przeprowadzali instruktorzy i trenerzy II klasy w zakresie pi łki 
nożnej. Sportowcy grają w klasie Górski, Michałowicz i A klasie. Drużyna seniorów 
prowadzi rozgrywki w IV lidze. 
 
b) szkolenie sportowe dzieci , młodzieży i dorosłych w zakresie motocrossu wraz  z 
rozwojem i upowszechnianiem kultury fizycznej i sportu i utrzymaniem obiektu 
sportowego na terenie Strykowa - dotacja w wysokości 70.000,00 zł. -  Miejski Klub 
Sportowy „Zjednoczeni” w Strykowie, 
 
• działalność w ramach zadania polegała na prowadzeniu szkolenia dzieci i młodzieży w 
zakresie motocrossu pod opieką uprawnionej osoby, zapewnieniu paliwa, olejów, opon i 
części do motocykli, zapewnienie niektórych strojów sportowych, przeprowadzanie imprez 
sportowych, utrzymanie toru motocrossowego, zapewnienie bezpieczeństwa i opieki 
medycznej na zawodach, równaniu toru motocrossowego. Objęto szkoleniem dzieci i 
młodzież w wieku 11-20 lat w liczbie 27 osób. Szkolenie przeprowadzano na motocyklach 
marki Honda, Kawasaki, Suzuki, KTM i  Husqwarna. 
W miesiącu czerwcu klub był organizatorem Międzynarodowych Motocrossowych 
Mistrzostw Polski.  
c) szkolenie sportowe dzieci , młodzieży i dorosłych w zakresie kolarstwa wraz                     
z rozwojem i upowszechnianiem kultury fizycznej i sportu na terenie Gminy Stryków - 
dotacja w wysokości 38.400,00 zł. - Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Dwójka”   w 
Strykowie, 
• realizacja zadania w zakresie kolarstwa przyczyniła się m.in. do poznania przez młodzież 
zasad ruchu drogowego oraz do bezpiecznego poruszania się po nich. W okresie 
przygotowawczym młodzież wzięła udział w obozie sportowym w Grudziądzu na przełomie 
czerwca i lipca 2008 r. W ciągu 2008 roku zawodnicy startowali w wyścigach ogólnopolskich 
i regionalnych oraz w wyścigach o randze mistrzowskiej, zajmując punktowane miejsca. W 
zajęciach wzięło udział 35 zawodników, z czego 14 było przygotowanych do wyścigów 
kolarskich, a pozostali uprawiali turystykę rowerową i uczestniczyli w imprezach dla 
amatorów. Dzięki dotacji zakupiono części zamienne, wyremontowano rowery oraz 
zatrudniono trenera do przeprowadzania szkolenia młodzieży. 
d) rozwój i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w zakresie piłki nożnej wśród 
dzieci, młodzieży i dorosłych w sołectwach : Dobieszków, Stary Imielnik, Ługi - dotacja 
w wysokości 9.500,00 zł. -  Ludowy Klub Sportowy „Struga Dobieszków „,  
• szkolenie sportowe prowadził instruktor piłki nożnej. Młodzież (25 osób) brała udział w 
turniejach gminnych, w szkoleniu 2 razy tygodniowo oraz rozegrała 15 meczy towarzyskich. 
Z dotacji zakupiono także obuwie, sprzęt, stroje, posiłki i napoje. 
e ) rozwój i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w zakresie piłki nożnej, tenisa 
stołowego i podnoszenia ciężarów wśród dzieci, młodzieży i dorosłych w sołectwach  
Wrzask, Zagłoba, Bronin, Pludwiny, Gozdów, Koźle, Osse, Bratoszewice oraz karate 
wśród dzieci i młodzieży z terenu Gminy Stryków -  dotacja w wysokości 13.000,00 zł. - 
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Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „ Agronom „ w Bratoszewicach oraz  dotacja w 
wysokości  5.000,00 zł. – Klub Sportowy Gozdów, 
• Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „ Agronom „ w Bratoszewicach – zrealizowano w 
ramach dotacji zaplanowane zajęcia treningowe w sekcjach podnoszenia ciężarów, tenisa 
stołowego, piłki nożnej oraz siatkówki, a także w zakresie innych dyscyplin sportowych oraz 
zajęć rekreacyjnych. Młodzież brała udział zawodach sportowych zgodnie z kalendarzem 
imprez. Ponadto klub zorganizował 2 imprezy sportowe na terenie Zespołu Szkół Rolniczych 
w Bratoszewicach. Adresaci zadania stanowili liczbę 80 osób. 
• Klub Sportowy Gozdów – w 2008 roku klub realizował zadania w zakresie piłki nożnej, 
tenisa stołowego i siatkówki.  Klub ten przygotował boisko piłkarskie do przeprowadzania 
treningów i meczy. Prowadzono szkolenie sportowe w zakresie piłki nożnej i tenisa 
stołowego. Członkowie stowarzyszenia uczestniczyli w turniejach i zawodach. Zadanie było 
skierowane do 22 osób. 
 
f ) rozwój i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w zakresie piłki nożnej wśród 
dzieci, młodzieży i dorosłych w sołectwach : Dobra, Zelgoszcz, Michałówek, Dobra-
Nowiny dotacja w wysokości 8.300,00 zł.  Dobrski Klub Sportowy „Victoria” w Dobrej, 
• zadanie było realizowane poprzez zajęcia kondycyjne oraz taktyczne. Zajęcia 
przeprowadzane były na boisku klubowym w okresie wiosenno-letnim, a w okresie jesienno-
zimowym w hali sportowej w Zgierzu. Uzupełniono sprzęt sportowy oraz niektóre stroje 
sportowe. Adresatami zadania była grupa 20 – 30 osobowa. 
g ) rozwój i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w zakresie piłki nożnej wśród 
dzieci, młodzieży i dorosłych w sołectwach : Swędów, Smolice, - dotacja w wysokości 
9.000,00 zł. -  Ludowy Klub Sportowy „ Huragan” w Swędowie, 
• prowadzono szkolenie dzieci i młodzieży, utrzymano w należytym stanie boisko sportowe, 
zapewniono sprzęt i stroje sportowe. Zajęcia z zakresu piłki nożnej skierowane były do 30 
osobowej grupy dzieci, młodzieży i dorosłych, a do 12 osobowej zajęcia z zakresu piłki 
siatkowej dziewcząt. 
h) rozwój i upowszechnianie kultury fizycznej i sportu w zakresie piłki nożnej                         
i siatkówki wśród dzieci, młodzieży i dorosłych w sołectwach : Anielin Swędowski, 
Tymianka, Krucice, Lipa, dotacja w wysokości 6.500,00 zł. - Ludowy Klub Sportowy 
„Olimpia” w Tymiance, 
• klub przygotował i zgromadził sprzęt sportowy, stroje sportowe, dokończył modernizację 
boiska do piłki nożnej i siatkówki plażowej, prowadził zajęcia sportowe w zakresie piłki 
nożnej dla 20 uczestników i  w zakresie piłki siatkowej dla 20 uczestników. 
i) organizowanie imprez sportowo – rekreacyjnych:       
• dotacja w wysokości 1.300,00 zł. - Stowarzyszenie Przyjaciół Bratoszewic na zadanie 
„Festyn sportowo-rekreacyjny z okazji Dni Bratoszewic”, Adresatami imprezy były osoby 
mieszkające w Bratoszewicach oraz okolicznych wioskach, a także zaproszeni goście. Ocenia 
się, że w obchodach uczestniczyło 500 – 600 osób.    
 • dotacja w wysokości 6.000,00 zł. - Gminna Rada Zrzeszenie LZS w Strykowie na 
organizowanie imprez sportowo-rekreacyjnych na terenie Gminy Stryków.  Były to m.in. 
Indywidualne Mistrzostwa Gminy Stryków w tenisie stołowym, Mistrzostwa szóstek 
piłkarskich, Mistrzostwa w piłce nożnej i Mistrzostwa w siatkówce. Odbywały się w Domu 
Kultury w Niesułkowie, na boiskach w Swędowie i Dobieszkowie oraz w ZS Nr 2 w 
Bratoszewicach. Uczestniczyło w nich 706 uczestników.                                                                  
 • dotacja w wysokości 5.205,00 zł. -  Ludowy Klub Sportowy „Dwójka” w Strykowie na 
organizowanie imprez sportowych na terenie gminy Stryków. Przeprowadzono trzy wyścigi 
kolarskie dla dzieci i młodzieży, turniej piłki koszykowej, konkurs rzutów osobistych do 
kosza, festyn sportowy z okazji Dnia Dziecka wspólnie z ZS Nr 1 w Strykowie, wyścig 
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kolarski trzyetapowy oraz dwa turnieje tenisa stołowego. W imprezach wzięło udział 744 
osób.       
                                                                                                                                                               
• dotacja w wysokości 700, 00 zł. -  Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Bratoszewice” na 
Gminne Turnieje ( unihokej, mini siatkówka, siatkówka). Udział w turniejach brały dzieci 
(70) z klas IV – VI.       
   • dotacja w wysokości 700, 00 zł. -  Ludowy Uczniowski Klub Sportowy „Bratoszewice” na 
Gminny Turniej 5 Milionów. Udział brały dzieci w przedziale wiekowym 7 – 12 lat w liczbie 
60 osób.  
Ogółem w punkcie 1 przyznano dotacje w kwocie 274.105,00 zł. 
ZADANIE 2:  Wsparcie realizacji zadań publicznych w zakresie krajoznawstwa oraz 
wypoczynku dzieci i młodzieży: 
a ) wspieranie organizacji imprez krajoznawczych:         
• dotację w wysokości 3.000,00 zł. wykorzystało Stowarzyszenie Przyjaciół Bratoszewic na 
organizację wycieczki krajoznawczej do Berlina dla 13 osób mieszkających w 
Bratoszewicach i okolicznych wioskach. Wycieczka odbyła się w dwóch terminach, tj. w 
maju i czerwcu 2008 r.,      
• dotacja w wysokości 250, 00 zł. na rajd rowerowy po Parku Krajobrazowym Wzniesień 
Łódzkich, Klub Europejski EURO - KLUB w Bratoszewicach. Rajd odbył się 21 czerwca 
2008r., udział wzięło 16 uczestników,  
• dotacja w wysokości 941,09 zł. - Ludowy Klub Sportowy „Olimpia” w Tymiance na 
wycieczkę do Nieborowa, Arkadii i Rydwanu dla 16 uczestników. 
b ) wspieranie organizacji wypoczynku letniego: 
• dotacja w wysokości 6.300,00 zł. -  Stowarzyszenie Rozwoju Lokalnego ZA MIASTEM 
Dobra Nowiny na kolonie letnie – obóz językowy w Przyjezierzu koło Biskupina. Wyjechało 
30 dzieci ze szkół podstawowych i gimnazjalnych w okresie od 16.08. - 23.08.2008 r., 
• dotacja w wysokości 10.000,00 zł. Na wyjazd do jednego z krajów UE - Klub Europejski 
EURO-KLUB w Bratoszewicach - 40 uczestników (dzieci i młodzież) w miesiącu lipcu 2008 
r. (04. -16.07.2008 r.) wyjechało do Grecji na obóz młodzieżowy na Riwierze Olimpijskiej,    
 • dotacja w wysokości 7.320,00 zł. - Ludowy Uczniowski Klub Sportowy w Dobrej - Kolonie 
letnie dla 40 dzieci i młodzieży szkół podstawowych i gimnazjalnych z terenu gminy Stryków 
od dnia 07.07.2008 r. do 20.07.2008 roku w Stegnie. Dzieci przebywały w Ośrodku kolonijno 
– wczasowym „Sawa”. Posiadał on dwa boiska do siatkówki i koszykówki, trzy sale do zajęć 
i stoły do tenisa,    
 • dotacja w wysokości 10.000,00 zł. - Stowarzyszenie przy Parafii św. Doroty NADZIEJA w 
Dobrej na wyjazd na kolonie letnie do Peschi (Włochy) dla 40 dzieci z gminy Stryków w 
dniach od 21.07. - 04.08. 2008 r.). Podczas pobytu dzieci objęte były programem 
profilaktycznym uzależnień,    
 • dotacja w wysokości 4.750,00 zł. -  Miejski Klub Sportowy Zjednoczeni w Strykowie na 
obóz sportowo – rekreacyjny w dniach 14 – 24.07.2008 r. w Mikoszewie nad Zatoką Gdańską 
dla 19 uczestników ( chłopcy z rocznika 1994 – 1995). Ośrodek wypoczynkowy wyposażony 
był w bazą sportową, w tym boisko do gry w piłkę nożną. 
d ) prowadzenie edukacji ekologicznej i krajoznawstwa:    
 • dotacja w wysokości 2.100,00 zł. - Stowarzyszenie Rozwoju Lokalnego ZA MIASTEM 
Dobra Nowiny na projekt „Mieszkamy w PKWŁ”. Zorganizowano rajd rowerowy, rajd 
pieszy, marsz na orientację, wycieczkę autokarową po PKWŁ dla 196 uczestników,  
• dotacja w wysokości 600, 00 zł. na zorganizowanie konkursu o UE Klub Europejski EURO-
KLUB w Bratoszewicach – była to siódma edycja konkursu o UE dla szkół podstawowych 
przeprowadzona w maju 2008 r. dla 20 uczestników. 
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 • dotacja w wysokości 1.200,00 zł. na projekt „Woda – źródło życia”, dotacja w wysokości 
3.300,00 zł. na projekt „Znaszli ten kraj”, dotacja w wysokości 1.200,00 zł. na projekt „Im 
lepiej rozumiem przyrodę tym bardziej ją szanuję” oraz dotacja 1.000,00 zł. na projekt „Ja tu 
zostaję – tu jest moja przyszłość” - Klub Ekologiczny TERRA w Strykowie. W ramach 
projektu przeprowadzono zajęcia poznawcze, konkurs plastyczny, wystawę tematyczną, 
zorganizowano wycieczkę do ekspermentarium, organizowano bieg terenowy połączony z 
piknikiem, spotkanie wprowadzające do projektu, zorganizowano warsztaty, konkursy i 
seminarium "Zawody deficytowe w Strykowie" oraz Festiwal zawodów, zorganizowano 
konkurs wiedzy nt. PKWŁ i Karkonowskiego PN, rajd pieszy szlakiem PKWŁ, rajd 
rowerowy oraz wycieczkę do Karkonowskiego PN, przeprowadzono debatę nt. Znaczenia i 
roli wody, konkurs wiedzy o wodzie, plastyczny i literacki. Adresatami wszystkich projektów 
Klubu Ekologicznego TERRA w Strykowie była młodzież szkolna. 
 
Ogółem w punkcie 2 przyznano dotacje w kwocie 51.961,09 zł.                                   
Ogółem na realizację zadań przyznano kwotę 326.066,09 zł. 
 
 
 Ad. 8.  Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a)  trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji podmiotom   
     wykonującym zadania z zakresu Prawa wodnego, sposobu jej rozliczania oraz  
      sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją; 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
 
Pani Bożena Motylińska z-ca Burmistrza M-G Stryków zgłosiła autopoprawkę do projektu 
uchwały polegającą na zmianie tytułu uchwały tj: 
trybu postępowania o udzielenie pomocy finansowej w formie dotacji Gminnej Spółce 
Wodnej działającej na terenie Gminy Stryków, sposobu jej rozliczania oraz sposobu 
kontroli wykonywania zadania objętego dotacją; 
 
 
Głosowanie nad autopoprawką:  

         13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               1 głos wstrzymujący się  
   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
 
b) uchwalenia „Planu gospodarki odpadami dla gminy Stryków na lata 2008-2011 
     z perspektywą do 2015 r.”  
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM . 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
 

 

 



 11

c)  uchwalenia „Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu miasta 
    gminy Stryków”; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM  . 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
d) zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2009 oraz zmiany  
     planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej   
     w Strykowie na rok 2009;   
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
 Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak nawiązując do przekazanego radnym 
projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na 
rok 2009 oraz zmiany planu finansowego Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Strykowie na rok 2009 złożyła w imieniu burmistrza autopoprawkę do 
przedłożonego projektu uchwały po stronie dochodów jak i wydatków w łącznej kwocie 
121.057.70 zł w związku z podpisaniem umowy z urzędem Pracy w Łodzi na dofinansowanie 
projektu na realizację zadania przez M-G OPS Strykowie dotyczący finansowania rozwoju i 
upowszechniania aktywnej integracji przez ośrodki pomocy społecznej. 
Również proponujemy drugą autopoprawkę związana z aktualizacją zał. Nr 15 do podjętej 
uchwały budżetowej dotyczącą określenia prognozy długu publicznego na koniec roku  2009. 
Autopoprawka dotyczy zmniejszenia wyjściowej kwoty długu publicznego na dzień 1 
stycznia 2009 r. zawierająca zmniejszenie długu o kwotę 100.780 zł wynikającą z podjętej 
uchwały 29 grudnia 2008 r. Również w wyniku podjętej uchwały określającej wysokość 
proponowanych do zaciągnięcia kredytów i pożyczek długoterminowych w miesiącu kwietniu 
Br. Określono zmniejszenie tych kredytów o kwotę 1.542.000 zł w związku z korzystnym 
rozstrzygnięciem przetargowym na zadanie ,,budowa drogi w osiedlu Wolność”. Mając 
powyższe na uwadze na koniec roku 2009 proponuje się zmianę długu publicznego z kwoty 
16.432.335 zł do kwoty 14. 747.486 zł, reasumując aktualizacja prognozy długu publicznego 
wynika z wcześniej podjętych uchwał, a konieczna jest do wydania opinii przez Regionalną 
Izbę Obrachunkową w Łodzi do uchwały o zaciągnięciu kredytów i pożyczek 
długoterminowych. 
    Głosowanie nad autopoprawką:  

        14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  
   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
e) udzielenia pomocy finansowej Gminie Miasta Głowno; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 
 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 12 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                               2 głosy wstrzymujące się  
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f) nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych nieruchomości  
    położonych we wsi Bratoszewice gmina Stryków; 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 
Radny Witold Śliwkiewicz pytał czy to jest rów za parkiem w Bratoszewicach? 
Burmistrz M-G Stryków Andrzej Jankowski odpowiedział, że sprawa dotyczy regulacji stanu 
prawnego dróg, które w planie mają inne parametry niż obecnie w terenie. Jest taka 
możliwość, aby Agencja mogła nieodpłatnie przeznaczyć swój majątek, przed tym faktem 
regulujemy stan prawny tych terenów. To jest droga od końca parku w kierunku Kalinowa i 
dalej do ,, 14 ” , wokół terenu inwestycyjnego Agencji . 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
g) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bez przetargowej niezabudowanej        
     nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 12 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

Sekretarz obrad radny Włodzimierz Grochocki zgłosił niezgodność w obliczeniu wyników 
głosowania nad tą uchwałą. 
Przewodniczący RM w Strykowie zgłosił wniosek o reasumpcje w głosowaniu. 

     Głosowanie wniosku: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              1 głos wstrzymujący się  
 

 Po głosowaniu na przedmiotową uchwałą Burmistrz podziękował radzie za podjęcie 
uchwały, która umożliwi rozpoczęcie inwestycji na tym terenie, co będzie miało również duże 
znaczenie dla budżetu Gminy.  
 
h) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemców w drodze bez przetargowej  
    samodzielnych lokali mieszkalnych stanowiących własność gminy; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 13 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              1 głos wstrzymujący się  

 
i) przeznaczenia do sprzedaży na rzecz najemcy w drodze bez przetargowej   
    samodzielnego lokalu użytkowego stanowiącego własność gminy; 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię 
merytorycznej Komisji RM. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  
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j) ustalenia wynagrodzenia dla Burmistrza Miasta – Gminy Stryków. 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 11 głosów za 
                                       3 głosy przeciw 
                               0 głosów wstrzymujących się  

 
k) zmieniającą uchwałę w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Miasta – Gminy 
Stryków na rok 2009 oraz zmiany Wieloletniego programu Inwestycyjnego na lata 2009-
2011; 
 Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada 
pozytywną opinię merytorycznej Komisji RM, ale został wprowadzony do porządku obrad 
dzisiejszej sesji poprzez poszerzenie Przewodniczący poprosił o przedstawienie projektu 
uchwały i omówienie go. 
Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak poinformowała, ze w związku z tym, że w dniu 
26 maja 2009 r. wpłynęło pismo z powiatu zgierskiego, w którym zwraca się uwagę, że 
błędnie określono dane w sprawie udzielenia pomocy finansowej na drogę w miejscowości 
Zelgoszcz proponuje się w § 1 ust. 1 tej uchwały dokonać następującej zmiany:  

• uchyla się dotychczasową treść ,, wykonanie nakładki na drodze powiatowej Nr 
5120E w m. Zelgoszcz i zastępuje się ja zapisem ,, wykonanie nakładki asfaltowej na 
drodze powiatowej Nr 5130 E w m. Zelgoszcz ”. 

w §  1 ust. 2 tej uchwały  dokonać następującej zmiany : 
• ,, budowę chodnika w drodze powiatowej Nr 5110 E/5112 w m. Koźle ” zastępuje się 

zapisem ,,budowę chodnika w drodze powiatowej Nr 5110 E/5112 E w m. Koźle ” 
Praktycznie tą sama zmianę zapisów odnośnie numeracji dróg proponuje się w uchwale 
zmieniającej a dotyczącej udzielenia pomocy finansowej na te zadania. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
l) zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa 
Powiatowego w Zgierzu. 

   Głosowanie nad projektem uchwały: 14 głosów za 
                                       0 głosów przeciw 
                              0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 

 W pkt. 9 porządku obrad XXXIV sesji ,,Interpelacje i zapytania ” w dniu 29 maja 
2009 r. Radny Mirosław Kucharski zgłosił następującą sprawę: 

 (...) dopominam się od pana burmistrza, a wręcz żądam żeby wyegzekwował od osób 
zajmujących się Orlikiem, aby tam nie było spożywania żadnego alkoholu nie zależnie od 
okazji, nie zależnie od rodzaju alkoholu i nie zależnie od osób przebywających na tym boisku, 
to jest miejsce święte, miejsce sportu i tam alkohol ma nie być spożywany (...) 
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 Ad. 10. Wolne wnioski i sprawy różne. 
 
Przewodniczący ogłosił przerwę w obradach do godz. 11.30 
Wznowienie obrad i stwierdzenie quorum. 
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód – poinformował, że był 
świadkiem zdarzenia, do jakiego doszło przy ul. Targowej między posesjami 31-36, na 
chodniku w skutek nierówności po prowadzonych wykopach przewróciła się starsza osoba i 
poturbowała. Pan Walczak poprosił o zwrócenie się do służb, które wykonywały tam prace i 
doprowadzenie chodnika do porządku. 
Pan Walczak pytał , dlaczego na targowisku nie są wykorzystywane wiaty przez 
handlujących, czy wiaty nie nadają się do użytku, samochody dalej stoją, mówił, że zbyt 
drogo kosztowała ta inwestycja, aby jej nie wykorzystywać zgodnie z przeznaczeniem. 
Drugim problemem są miejsca parkingowe – w dzień targowy dochodzi do kłótni między 
ludźmi. W miejscach, gdzie można byłoby parkować odbywa się handel. 
Kolejny poruszony temat przez pana Walczaka dotyczył umieszczania w BIP tematyki 
posiedzeń Komisji Rady Miejskiej, pan Walczak w dniu 23 maja próbował zasięgnąć 
informacji o tematyce posiedzeń Komisji Rady, z przykrością zauważył, że mógł sprawdzić 
ostatnie posiedzenie Komisji Kultury z 15 kwietnia, były z lutego, chyba Komisja Rewizyjna. 
Poprosił o wyjaśnienie tej kwestii. Pan Walczak pytał, co ma brać pod uwagę, czy Komisje 
Ładu, czy Edukacji. Pan Walczak pytał, którą opinię Komisji ma brać pod uwagę, czy opinię 
Komisji Ładu i Porządku czy Komisji Kultury na temat zabezpieczenia wstępu na teren 
szkoły, otóż Komisja Kultury bez zastrzeżeń wydała opinię na temat zabezpieczenia, a 
Komisja Ładu i Porządku z zastrzeżeniami, pytał, co jest prawdziwe, a przy informacji 
Przewodniczących Komisji powinno się informować opinię publiczną o przyjętych wnioskach 
na Komisji. Pan Walczak pytał, czemu Komisja Budżetu na swoim posiedzeniu zajmowała 
się informacją dot. planu inwestycyjnego remontu dróg powiatowych i krajowych, co 
Komisja Budżetu ma do dróg powiatowych i krajowych, ta Komisja Budżetu jest od spraw 
finansowych, gospodarczych, a nie od dróg. Pan Walczak zarzucił, że nie dyskutuje się na 
temat dróg gminnych, które się sypią rok, a nawet pół roku po wykonaniu, jak Orzechówek, 
czy Warszewice. 
 
Burmistrz powiedział, że do prac Rady nie będzie się odnosił, jeśli chodzi i targowisko 
miejskie to Burmistrz przeprosił za sytuację, jaka ma miejsce przy rynku, gdzie obecnie trwa 
rozbudowa przedszkola miejskiego oraz budowa dróg w Osiedlu Wolność, to ma wpływa na 
to, co się wokół dzieje, najlepiej byłoby zamknąć targowisko i dokończyć inwestycję, ale 
wszystko zacznie funkcjonować w momencie oddania targowiska do użytku, po zakończeniu 
inwestycji. To, co zostało zaplanowane wspólnie z Komisją Rolnictwa będzie wykonane, 
nieporozumienia zakończą się w momencie wykonania inwestycji. Jeśli chodzi o drogi, to 
Burmistrz powiedział, że powinniśmy zajmować się wszystkimi drogami, jest naszym 
obowiązkiem zajmowanie się tymi tematami, ponieważ naszych mieszkańców nie interesuje 
czyja jest droga i kto jest zarządcą, tylko czy jest przejezdna.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że przed momentem Rada procedowała nad 
projektami uchwał w sprawie dofinansowania Starostwa Powiatowego w Zgierzu na zadanie 
dot. modernizacji drogi, Komisja Budżetu jak najbardziej powinna się zająć tym, gdzie Gmina 
dokłada swoje środki do nie swoich dróg oraz powinna poznać stan zaawansowania prac 
przed przetargami, a nie organizowanie protestów dla publiki, gdzie wiadomo, że pieniądze są 
już zabezpieczone w Urzędzie Marszałkowskim.  
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Pan Wiesław Przybysz Przewodniczący Zarządu Osiedla im. Kopernika podziękował 
kierownikowi JRP w Strykowie Panu Wacławowi Walakowi, dyrektorowi ZGKiM w 
Strykowie Panu Długołęckiemu i panu Charczukowi za szybką i sprawną instalację karuzeli 
dla dzieci na Osiedlu Kopernika. 
Pani Janina Stańczyk Przewodnicząca Zarządu Osiedla Centrum poinformowała o 
trudnościach na targowisku, które są związane z kanałami burzowymi, nie można przejść w 
tych miejscach, potrzebne są kładki. 
 
Radny Józef Migdałek mówił, że jeżeli są ludzie genialni i znają się na wszystkim, to im 
współczuje, ponieważ oznacza to, że oni na niczym się nie znają. Radny powiedział, że to on 
był autorem tematu posiedzenia Komisji Budżetu o drogach, Komisja Budżetu i Spraw 
Gospodarczych jest jak najbardziej kompetentna do zajmowania się tym tematem, Komisja 
ma w swoim tytule: Komisja Budżetu, ale także Spraw Gospodarczych. Radny Józef 
Migdałek dalej mówił, że nie chciałby, aby ktoś, kto się na tym nie zna ustalał porządek 
posiedzenia Komisji Oświaty, trzeba to zostawić fachowcom. Działalność Pana Walczaka 
ograniczała się kiedyś do tego, że emblematy dostawaliśmy z napisem „Przewodniczący 
Komisji”, wydanie pieniądze były niepotrzebnie, po co to robiono. Na Komisji poruszane są 
tematy, które ustalane są wspólnie z członkami Komisji, za co oni są odpowiedzialni. Radny 
poruszył także temat targowiska i powiedział, że trzeba cierpliwie poczekać na zakończenie 
inwestycji, obecnie jest dużo handlujących, nie ma pasa spacerowego, jednak trzeba usunąć 
ludzi handlujących na chodniku, ale osoba sprzedająca bilety nie da sobie z tym rady sama, 
potrzebna jest policja. Radny przypomniał, że nie ta Rada sprzedała miejsce pod parking, 
może ktoś przypomni sobie, kto to sprzedał, dawne wysypisko zostało wcześniej sprzedane, 
jedna część jest tylko gminna, jeżeli się coś źle robi, to nie powinniśmy mieć pretensji, że nie 
było w tym naszego udziału.  
 
Pani Bożena Sobierajska sołtys wsi Rokitnica podziękowała pani Wiceburmistrz Bożenie 
Motylińskiej i panu Wiesławowi Tomczykowi za usunięcie śmieci, jednocześnie poprosiła o 
wygospodarowania pieniędzy na wyrównanie terenu pod boisko dla młodzieży.  
 
Burmistrz odpowiedział, że likwidujemy dzikie wysypiska śmieci, jeżeli będzie można coś 
zrobić w miejscach po ich usunięciu to będzie robione to  dla mieszkańców, nie dotyczy to 
tylko Rokitnicy, ale także Kiełminy, Lipki. 
 
Radny Czesław Polit odniósł się do wypowiedzi radnego Mirosława Kucharskiego dot. 
spożywania alkoholu na boisku Orlik, radny pytał, czy to miało miejsce, czy rzeczywiści tak 
jest, radny mówił, że nie spotkał się z takimi rzeczami, a bywa na boisku dosyć często. 
 
Burmistrz także mówił, że trzeba powiedzieć, wprost, kto i kiedy, o której godzinie spożywał 
alkohol na Orliku. 
 
Radny Mirosław Kucharski „ja wiem Panie Burmistrzu”.  
Burmistrz „proszę powiedzieć konkretnie”. 
Radny Mirosław Kucharski „ale proszę się nie dopominać”. 
Burmistrz „przepraszam bardzo, co pan mówi, Panie Walczak ja naprawdę o wszystkim nie 
wiem, kto, z kim śpi, i tak dalej”. 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód „był Pan wtedy”.  
Burmistrz „ nie proszę pana, przy mnie na terenie szkoły i na terenie Orlika nikt alkoholu nie 
spożywał. Panie Kucharski, czy pan tak twierdzi”.  
Radny Mirosław Kucharski „Nie, nie twierdzę”.  
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Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód poprosił o odpowiedź na 
piśmie na zadane wcześniej pytania. Dalej mówił „panie Migdałek pan jest alfą i omegą, bo 
pełni pan wiele funkcji”. 
 
Radny Zbigniew Kos poprosił o równiarkę na drogi na działki w Swędowie oraz w 
Smolicach przy sklepie (do drogi nr 708). Radny podziękował za okazaną pomoc panu 
Markowi Cłapińskiemu.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz odczytał fragment artykułu z Gazety Chłopskiej na temat 
funduszu sołeckiego, pytał czy w naszej gminie coś się robi w tym kierunku, ponieważ 
uchwała o funduszu sołeckim winna być podjęta do końca czerwca br.  
 
Burmistrz odpowiedział, że temat jest znany, jesteśmy jedną z nielicznych gmin, które to 
robią. W związku z wątpliwościami było wystosowane wystąpienie z pytaniami do 
Ministerstwa Finansów w sprawie naliczania tego funduszu, po za tym osoba zajmująca się 
obsługą sołtysów jedzie na szkolenie w tym temacie, więc Gmina Stryków będzie wiodąca w 
tym temacie.  
 
Pani Alicja Miszczak sołtys wsi Bartolin pytała o termin modernizacji drogi w Bratolinie.  
 
Burmistrz odpowiedział, że nie zna terminu, ponieważ Starostwo Powiatowe w pierwszej 
kolejności realizowało tematy związane z drogami, które buduje przy współfinansowaniu z 
budżetu państwa, lecz informacji o zaniechaniu tej inwestycji nie ma.  
 
Radny Karol Lenart zgłosił wniosek dot. przycięcia drzew w pasie drogi gminnej w 
Niesułkowie pod linią energetyczną.  
 
Radny Mirosław Kucharski: „Panie Przewodniczący, szanowna rado, ja tutaj chciałem się 
zwrócić do pani Zdzisławy Kubiak, uroczyście wobec wszystkich przyrzec, że jest pani 
ostatnią osobą, której mógłbym jakikolwiek przytyk w tym Urzędzie zrobić, a to dotyczy tego 
wpisu do protokołu z poprzedniej sesji, przecież to nie pani odpowiada za treść protokołu, to 
Przewodniczący Rady. Przepraszam panią”. 
 
Przewodniczący Rady „co pan sugeruje, że kazałem nie umieszczać w protokole, ja nie 
decyduje sam, tylko Rada”. 
 
Radny Mirosław Kucharski „ja nic nie sugeruje, zaznaczam jeszcze raz -  treść protokołu”. 
 
Zdzisława Kubiak inspektor ds. obsługi biura Rady Miejskiej Strykowie zwróciła  się z 
prośbą do prowadzącego obrady przewodniczącego .Po udzieleniu przez przewodniczącego 
rady głosu powiedziała  : „Panie radny, szanowni państwo, te daleko idące wnioski w 
stosunku do mojej osoby ,  to są pana problemy .Nie moje. Dziękuję”. 
 
Radny Jarosław Filipiński zwrócił uwagę, że firma ERBEDIM dokonała naprawy drogi - ul. 
Orzechowej, ale nie oto chodziło, nie w tym miejscu, co potrzeba. 
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 11. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XXXIV sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie radny Czesław Polit przedstawił wnioski przyjęte do protokołu:  
 

1. Wnioskuje o wystąpienie do Zarządcy Drogi Powiatowej o wszczęcie działań 
mających na celu zwiększenie widoczności na skrzyżowaniu dróg w Koźlu – 
drogi w kierunku Bronina i Gozdowa( wnioskodawca radny Wojciech Cichosz). 

Radny Grzegorz Kuna  
Mówił o tym, że jest to wniosek skierowany na jeden specyficzny kawałek, a wszyscy 
wiedzą jak jest na drogach powiatowych. Takich dróg gdzie nie widoczne są 
skrzyżowania jest dużo. W tym celu powinny być podjęte inne działania. Radny prosił, 
aby wnioskodawca rozszerzył wniosek o wszystkie skrzyżowania i wspólne wystąpienie 
w tym temacie. 
Przewodniczący zwrócił się do wnioskodawcy z pytaniem, czy przychyli się do prośby 
radnego Kuny? 
 
Radny Wojciech Cichosz 
Odpowiedział, że po pierwsze bliższa jest ,,koszula ciału niż sukmana”, po drugie składa 
wniosek do czegoś co jest w jego zasięgu wzroku .Jeżeli rada uzna, że trzeba rozszerzyć 
wniosek to proszę bardzo, ale na razie wniosek pozostanie w takiej postaci, ponieważ, 
jeżeli otrzymają taką furę zgłoszeń, że trzeba wyciąć krzaki to powiedzą od razu, że nie 
mają pieniędzy i wszystko umrze śmiercią naturalną. 
 
Radny Czesław Polit 
Dodał, że wniosek sygnalizuje pewien mały problem, idzie wniosek do Burmistrza i 
Burmistrz redaguje zawiadomienie do zarządcy drogi. Jeżeli Burmistrz uzna, że w 
szczególności proszę o każde następne – to jest rola Burmistrza. 

         Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

2. Wnioskuję o wprowadzenie zapisu: 
      W okresie letnim tj. od 1.07.2009 r. do 31.08.2009 r. na boisku ,,Orlik”           
       mogła trenować w szczególności młodzież szkolna z terenu naszej Gminy 
      ( wnioskodawca radny Jarosław Filipiński ). 
 
Radny Jarosław Filipiński  
Uzasadniał wniosek: chodzi o to, ponieważ są wakacje, w tym okresie należy zwrócić 
szczególna uwagę na to, żeby nasza młodzież miała zapewniony dostęp do Orlika i o 
każdej porze mogła trenować. Nie grupy zorganizowane typu straż, policja, grupy 
Zjednoczonych albo inne tylko młodzież ze szkół. Tylko w okresie letnim. Żeby nie 
było takiej sytuacji, że czasami przesuwa się młodzież, bo korzysta grupa 
zorganizowana. W okresie letnim, w okresie wakacji szczególnie nasza młodzież 
powinna mieć dostęp do tego boiska. 
Burmistrz M-G Stryków Andrzej Jankowski odpowiedział, że tylko grupy 
zorganizowane mogą trenować na Orliku. 
Radny Czesław Polit 
Dodał, że jak najbardziej młodzież szkolna, ale nie mogą to być dwie, trzy osoby i 
pewne rzeczy muszą być wcześniej uzgodnione. Teraz szkolne dzieci  też mają treningi 
systematycznie. Może zgłaszać to do dyrektorów szkół, że jest takie zainteresowanie, 
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żeby nie było tak, że wszystkie grupy zjadą się na jedną godzinę. Wniosek po pewnej 
modyfikacji słuszny. 
Radny Grzegorz Kozłowski 
Do tej pory jak funkcjonuje Orlik zdarzyło się raz, że na jedną godzinę były zapisane 
dwie grupy. Nie rozumiem, co to znaczy grupy straż, policja – są to grupy nieformalne. 
Przyjeżdża grupa z Dobrej połączona z inną miejscowością, tak samo z Niesułkowa, z 
Bratoszewic – to są grupy formalne. Musi być jakiś lider grupy, który po prostu to 
zorganizuje, umówi się z instruktorem na daną godzinę. Chciałem złożyć krótkie 
sprawozdanie z tego działania, bo to jest moje hobby. Nie ukrywam, że Orlik 
przeładowany jest po godz. 20.00, bo wtedy młodzież starsza, pracująca i ucząca się ma 
czas. Do godz. 20.00 nie jest tak boisko oblegane i instruktorzy mogą tak ustawić 
treningi, że każdy w naszej gminie pogra na tym boisku. Przy tak intensywnym 
wykorzystywaniu boiska trzeba je częściej czesać, co do tej pory robię sam, a okazuje 
się, że radny, czy ktoś inny  zgłasza do radnego, że się to nie podoba. Dostaję cięgi za to 
, że to robię w ramach swojego hobby.  Radny Kozłowski zwrócił się do radnego 
Filipińskiego, że jeżeli widzi, że jest coś nie tak to powinien zgłosić i na bieżąco będzie 
to korygowane z instruktorami. Jeżeli zdarza się tak , że nasza młodzież zaprosi inną do 
rozgrywek na Orliku – to znaczy , że nie może tego zrobić ?Młodzież z Bratoszewic 
zaprosiła sobie do pogrania młodzież z Dmosina .Mieliśmy im zabronić ? Jeżeli 
zdarzyłoby się , że nasza młodzież nie ma możliwości rozgrywek na Orliku to zgadzam 
się z radnym  Filipińskim , co do wniosku. Jeżeli przyjdzie ktoś z młodzieży sam , w 
grupie nie zorganizowanej , to nie ma prawa przebywać na  Orliku po godzinie 20. 
Przewodniczący Rady stwierdził , że wniosek zasadny , ale w godzinach 
przedpołudniowych , kiedy przyjdą wakacje niech młodzież szkolna z naszej gminy ma 
czas do godziny 15 -16 , a po 16 wszyscy inni. 
Burmistrz powiedział , że nie słyszał , aby były jakieś problemy na Orliku, że któraś 
grupa ma pretensje , że nie może pograć ponieważ jest ktoś spoza gminy Stryków  kto w 
tym czasie wynajmuje Orlika. Jeżeli przyjeżdża grupa piętnastolatków z Dobrej to musi 
mieć jakiegoś lidera , który się nią będzie opiekował. I to nie chodzi nawet o to , co będą 
robić na Orliku. A w drodze powrotnej ?A strażacy ? To są ci sami co grają w naszych 
klubach piłkarskich z Gozdowa, ze Swędowa . Uważam , że tyle jest miejsca , tyle czasu 
, że jeszcze będą w wakacje wolne godziny na Orliku. 
Radny Karol Lenart 
Powiedział ,że celem wniosku pana Filipińskiego było to , żeby w wakacje 
zagospodarować czas dzieci, bo jak dziecko się wałęsa to mu najgorsze głupoty 
przychodzą do głowy. 
Pan Witold Kosmowski  
Powiedział , że boisko Orlik  jest dla mieszkańców gminy Stryków zgodnie z 
programem narodowym budowy Orlików , a nie tylko dla określonej grupy młodzieży. 
Nie możemy tak określać , bo przyjdzie kontrola ministerstwa i będziemy się za to 
tłumaczyć. 
Radny Jarosław Filipiński  
Podziękował wszystkim za odrzucenie jego wniosku. Stwierdził , że nigdy nie wysuwał 
zarzutów pod adresem pana Kozłowskiego .Zwrócił się do pana Kosmowskiego , że 
gdyby ten doczytał program działania  Orlików to by wiedział. Poza tym nie może być 
Orlik miejscem zbierania wpisowego za turnieje , wojewoda w Łodzi ma już z tego 
tytułu problemy. Turnieje muszą być bezpłatne, nie dawno w prasie ukazał się artykuł o 
wpisowym zbieranym na turniej .Ideą Orlika jest jego dostępność .Idea radnego jest taka 
, aby młodzież szkolna  w wakacje miała łatwy dostęp do Orlika .  
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Burmistrz  odpowiedział , że wpisowe nie dotyczy Orlika , tylko rozgrywek ,  jeżeli 
grupy chcą organizować turniej to robią składkę na sędziego bo my nie możemy 
sfinansować kosztów sędziego .Wtedy zbierają się po jakieś dziesięć złotych wszystkie 
drużyny , które biorą udział ,po to , aby opłacić profesjonalnego sędziego. Korzystanie z 
boiska jest za darmo i tu nikt  nie bierze od nikogo pieniędzy. 
Radny Czesław Polit 
Powiedział , że nie ma co się bać głosowania tego wniosku, ale muszą to być grupy 
zorganizowane , za które ktoś ponosił będzie odpowiedzialność, jeżeli coś się stanie . 

       Głosowanie nad wnioskiem: 6  głosów za 
                                      4  głosy  przeciwne 
                                         4 głosy  wstrzymujące się  

 
3. Wnioskuje o naprawę podjazdów kolejowych na ulicy Leśnej w Swędowie i na 

drodze Swędów-Anielin Swędowski (wnioskodawca radny Zbigniew Kos). 
       Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
4. Wnioskuje o przycięcie drzew pod linią energetyczną w Niesułkowie na drodze 

gminnej(wnioskodawca radny Karol Lenart). 
        Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
5. Wnioskuję o udrożnienie rowu melioracyjnego w Swędowie przy boisku do 

piłki nożnej (wnioskodawca radny Zbigniew Kos). 
  

       Głosowanie nad wnioskiem: 14 głosów za 
                                        0 głosów przeciwnych 
                                0 głosów wstrzymujących się  

 
   Głosowanie nad przyjęciem protokołu: 14 głosów za 
                                           0 głosów przeciw 
                                   0 głosów  wstrzymujących  się  

 
 
 Ad. 12. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący  poinformował , że sesja czerwcowa rozpocznie się godzinę wcześniej , o 
miejscu i terminie przewodniczący zawiadomi na piśmie po uzgodnieniach  z dyrektorem 
domu kultury miejsca odbywania kolejnej sesji Rady Miejskiej w Strykowie .  
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XXXIV   sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej dokonał zamknięcia sesji o 
godz. 12.40. 
Protokołowała: 
Z. Kubiak  
E. Tomczak  
   
        Przewodniczący  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
        Paweł Kasica 

 


